
Mødereferat – Grundejerforeningen Spangsbjerg 

        

Mødet afholdt torsdag d. 29. august 2024 hos Jesper Tind Thomsen. 

  

Deltagere: 

Jesper Thomsen, formand 

Michael Søndergaard, næstformand 

Bent Simonsen, kasserer 

Jette Wærling, medlem 

Claus Hermann, suppleant  

Carl Nielsen, sekretær 

 

Referat: Udarbejdet af Carl Nielsen, fredag d. 30. august 2024. 

 

 

Dagsorden: 

1. Opsamling på generalforsamlingen /Jesper 

• Udbygning af legeplads 

• Nedsunkne vejrister på Spangsbjerg Have  
2. Foreningens økonomi /Bent  
3. Vinterbekæmpelse/græsslåning/Jesper 

• Nye betingelser fra HedeDanmark for snerydning 

• Evt. ny leverandør (Vinkel Landbrugs- og Entreprenørforretning) 
4. Blomstermarken/Jesper  
5. Næste bestyrelsesmøde(r) 
6. Eventuelt 
 

Ad. 1  

Der blev stillet et beboer forslag, på generalforsamlingen. Forslaget er et ønske om at 
udbygge vores legeplads. Vi beslutter at forsøge at etablere en ”Legeplads-gruppe”, hvor 
Michael og Bent deltager, og hvor vi på facebook opfordrer interesserede beboere i at melde 
sig. Formålet er at måle opbakningen, og ligeledes få nogle input til mere konkrete tiltag. Vi 
skal ved en evt. udbygning af legepladsen være opmærksomme på at der dels er en 
etableringsindsats, men også en løbende vedligeholdelsesindsats. Michael laver opslaget. 

På generalforsamlingen blev der peget på at ristene der leder regnvandet væk på Have er for 
dybe, og at det evt. kan give uheld for især cyklende. Bestyrelsen har efterset ristene og 
mener ikke at de har ændret sig siden de blev etableret, og i øvrigt er i orden. Jette har 
orienteret spørgeren om bestyrelsens konklusion. 

 
 
 



Ad. 2 
 
Foreningens økonomi er der styr på, og den ser sund ud. Vinterbekæmpelsen var i starten af 2024 
omfattende, til gengæld blev udgifterne til revnebekæmpelse ved Munch Asfalt, knapt så store som 
forventet. Der mangler 3 kontingentindbetalinger, dette følger Bent op på. 
 
 
Ad. 3 
 
HedeDanmark har informeret os om, at der ved større snemængder vil komme en extra regning, 
ved snerydning. Dette fik os til at indhente tilbud fra Vinkel Landbrugs- og entreprenørforretning. 
Både på snerydning og græsslåning. Tilbuddet viser, at det vil blive væsentligt dyrere at entrere 
med dem som leverandør. VLE er i øvrigt en en-mands virksomhed, hvilket kan gå ud over 
leveringseffektiviteten. Vi er i øvrigt godt tilfredse med indsatsen fra HedeDanmark, som vi derfor 
beslutter at fortsætte med. 
 
 
Ad. 4 
 
Flere har henvendt sig til bestyrelsen omkring vores blomsterstriber, eller mangel på samme. 
Jesper har kontaktet Asmild Landbrugsskole, som er leverandøren, men uden det helt store held. 
Vi har heller ikke modtaget nogen regning for opgaven, så bestyrelsen vurderer at de har ”glemt” at 
til-så striberne. Vi tager ”Biodiversitetsprojektet” (blomsterstriberne) op igen, og vurderer om 
resultatet er indsatsen værd. Viborg Kommune medfinansiere jo projektetr. Måske vi skal finde 
alternative løsninger. 
  
 
Eventuelt  
 
Det påhviler områdets lejere at administrere og holde Fælleshuset i orden, og det er en stor 

opgave. Hvis vi som grundejerforening vil leje salen i Fælleshuset er det o.k. Prisen er 500 kr. 
plus rengøring. Henvendelse til Else Hedegaard Tlf. 61 27 71 38 
 
Claus synes ikke at Lysningens trafik/parkeringsplads fungerer optimalt, og påpeger at vi burde 
tage fat i Viborg Kommune for en afklaring. 
 
Legepladsens hæk skal klippes, og det bliver den så af friske folk fra bestyrelsen. 

 
 
 
  


